
 

 

Agenda - FAU-møte 

Dato: 20.10.22 Start/Slutt: 19.30 – 21:00 

Sted: Personalrom Teie skole   

Møteleder: Kaia Kavli Øvsthus Protokoll: HAB/5C 

 

Tilstede Klasse FAU representant E-post 

X 1a Ragnhild A. Jordtveit ragnhild.jk@gmail.com 

X 1b Henriette Skråning hskraaning@gmail.com 

X 1c Jostein Røraas jostein.roraas@gmail.com 

X 2a Ida Marie Hole Møyland idamoyland@gmail.com 

X 2b Cleo Alvenes Otterbech cleo.otterbech@jotun.no 

X 3a Frode Bentsrud Hauenschild bentsrud@gmail.com 

X 3b Kristin Elisabeth Kveberg kekveberg@gmail.com 

X vara 
Anita 
Nakken 3c 

Ingunn Bjørge Bredvei ingunn_bjorge@hotmail.com 

X 4a Elisabeth Varnes varnes@online.no 

X 4b Cathrine Andersen cathrinsen@hotmail.com 

X 4c Torill Helene Heidal Landaasen torillhelene@hotmail.com 

X 5a Helene Wallin helene-aas@hotmail.com 

- 5b Einar Bråthen einarb5c@gmail.com 

X 5c Henrik Andreas Berg henrik_a_berg@yahoo.no 

X 6a Trude Hennum trude.hennum@faerder.kommune.no 

X 6b Hege Støtvig Hege.stotvig@dsb.no 

Vara 6c Karianne Siegel Karianne.siegel@gmail.com 

X 7a Stig Skjelland stig@parkveien9.no 

X 7b Tonje Ness Lea Tonjenesslea@gmail.com 

X 7c Lise Ormestad Frantzen Lise.frantzen@nokas-skadedyr.no 

X Leder Kaia Kavli Øvsthus kakaov@gmail.com 

      

X Rektor Jan Kristian Johansen jan.kristian.johansen@faerder.kommune.no 
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Punkt Saker / Aksjoner Ansvar 

1: Rektors 
hjørne  

● Ønske om at rektor sier noe om status på pc/digitale enheter 

(Einar)  

 
Status er: 
-7.trinn har 1:1 - altså egen PC som de også har med hjem og benytter til 
læringsarbeid hjemme.   
-3.trinn har egne iPader – de piloterte iPader for hele kommunen.  
Klassesett (ca.25-30) ipader tilgjengelig for 1. og 2.trinn (på deling) 
-4.-6.trinn har ca 1:2 dekning med PCer, men mange av disse PCene har tidvis 
mye driftsfeil, siden det er PCer elever har hatt i 4 år fra før (7.-10.trinn).  
  
Budsjettforslag 2023 for kommunen legges frem om drøye 2 uker. Det er 
signaler om at digitale enheter for 1.-6.trinn er en prioritet. Hva det betyr vet 
rektor ikke noe eksakt om.   
  
Skolen har tilgang på mange digitale lisenser men er litt begrensa av for dårlig 
dekning med enheter.  
Skolen kjøper fortsatt inn lærebøker i papir.  
  

● Det er også ønske om at rektor kontakter kommunen ang. skilting 

om skolevei ved Kirkeveien og Smidsrødveien (Cleo)  

Begge veiene er fylkesveier. Rektor kan gjøre en formell henvendelse til 
Vestfold- og Telemark fylkeskommune og be de vurdere det.  
 

Jan Kristian 

2: Endre 
vedtekter 

Vedtekter endres?:  

FAU-leder :  

Enstemmighet for uavhengig FAU-leder. Vi kom ikke i mål om endring av 

struktur på ledelsen. Foreløpig ledelse kommer tilbake til dette ved neste 

møte. 

Kaia 

3: Årshjul Årshjulet oppdateres og blir lagt ut på hjemmeside når det er klart.  
 

Kaia 

4.Utbedringer 
ved skolen 

Det er kommet ønsker fra foreldre om utbedringer. Fikse zip-line, 
solskjerming i skolegården, puter i aulaen. Bekken og vakthold? 
 
Zipline: har vært reparert 1 gang siden skolestart. Er sendt bestilling på 
reparasjon for over en måned siden. 
 
Solskjerming: vurdert og bedt om 
 
Puter i aula: miljørettet helsevern angir at en må ha rutiner for vasking av 
trekk osv. Det anses derfor ikke som et aktuelt tiltak å gå videre med. Foreldre 
kan oppfordres til å ta med egen pute/sitteunderlag ved møter. 
 
Bekk og vakthold: Denne anses ikke som farlig eller bekymringsverdig. 
Miljøretta helsevern har vurdert dette ved et tilsyn tidligere. Samstemt om at 
en må regne med at ungene blir våte på skolen om de selv vil det. 
 

Jan Kristian 



 

 

Punkt Saker / Aksjoner Ansvar 

5. Økonomi  

Kr 130.000,- på konto 

Minus evt. Kr 15.000,- som skal til Teie Vel. Mangler noen fakturaer. 

Refleksvester kjøpt inn og delt ut til elever på 1. og 4. trinn. 

Åpning Gapahuk – tillegg til alt nevnt: 

Kr 5.000,- er kommet inn til åpning av Gapahuken fra Sparebankstiftelsen 

DNB. Ses på mulighet for sosialt arrangement med enkel servering av noe 

slag. Skal det tas samtidig med mørketur? (2.trinn er arrangør her og foreløpig 

på saken). 

 

Inntekt fra Teie-kvelder og 17.mai: 

Teie-kveld: Inkluderende tiltak med et lite overskudd tiltenkt avslutning 

7.klasse. 

 

Karianne/ 
Kaia 

6. 17.mai Evaluering av forarbeid og gjennomgang av 17.mai 2022 
 
Grundig gjennomgang fra Hege: 
Forberede – prinsipielle ting – samlet erfaringer fra tidligere 17. 
mai – deltagere fra Teie Vel - 3 personer: 

1. behov for at FAU tar stilling til: 

a. forventning til at avtalen er klar på hva, hvem, økonomisk fordeling. 

Erfaring fra dårlig samarbeid, dog bra arrangement for de som var 

der, men mye i kulissene. Deltagere fra Teie skole ansvarlig for at det 

ble bra, hvor Teie vel som hadde ledervervet, henviste kontinuerlig 

til avtalen,  

2. avtalen mellom Teie skole / Teie vel må revideres 

3. Teie skole bør lede 17.mai komiteen 

Hva er målet: 
For Teie skole: barna på Teie skole 
Hva skal ting koste? 
 
Lydanlegg – skal en investere i det for senere arr.  
Teie vel’s ambisjon om stor folkefest.  
Til midler jf årshjulet 
Uenighet om hva overskudd skal brukes til 
Målgruppe? 
Størrelse? 
Premier og sceneoppsett?  
FAU – være med å bestemme 
 
Noen se igjennom avtalen: 
Tydeligere 
Byrdefordeling 
2 fra velet, 10 fra Teie skole 
Oppgavebeskrivelser 
 
Idè: 
Diskutere om en skal dele opp og trekke ut i eget arrangement på Teie skole. 

Hege 



 

 

Punkt Saker / Aksjoner Ansvar 

 
Frode: tar initiativ til at 3 + 6 trinn som arrangerer 17.mai, samles i slutten av 
november for å se på og påbegynne jobb rundt 17.mai-org. 

7. Skolemelk ● Flere foreldre etterspør dette nå. 

 
Fra referat i FAU 9.mai 2019: Et klart flertall i FAU slutter seg til en avvikling av 
skolemelk ordningen. Referat og bakgrunnsdokument i lenkene nedenfor. 
 
https://faerder.kommune.no/teie-skole/_f/p51/ia8c59ff7-4eb5-4d48-b832-
9f26515725cc/20190509-fau-motereferat-09052019.pdf 
 
https://faerder.kommune.no/teie-skole/_f/p51/ia0e3da9a-02ed-4052-84c9-
6dae13b59621/2019-notat-skolemelk-fra-skolen.pdf 
 
Dette har vært diskutert i FAU tidligere. Erfaringen har vært mye svinn, mye 
jobb rundt organisering og uønsket reklame. Anbefales at en har med melk 
hjemmefra i flaske som holder på kulde. 
 

 

8. Skolefoto ● Ble ikke gjort i fjor – skjer det i år? 

 
Skolen leier inn fotograf som tar bilder av 1.klassingene ved oppstart og 
7.klassingene ved avslutning. Hver elev får et gratis print av klassebildet.   
Denne løsningen ble enstemmig stemt for i FAU mars 2019. Årets 1.trinn blir 
fotografert i januar 2023. De siste årene har noen fotograferinger blitt avlyst 
grunnet koronarestriksjoner. Se referat fra FAU-møte 2019 og 
bakgrunnsdokument til saken i lenkene nedenfor.   
 
https://faerder.kommune.no/teie-skole/_f/p51/if831f994-5763-4315-a766-
bdcf29a79d35/20190613-fau-motereferat-13062019.pdf 
  
https://faerder.kommune.no/teie-skole/_f/p51/i09d080c2-de33-4cd0-b21c-
2995995d7e62/om-skolefotografering-2019.pdf 
 

 

9. Ekstra fokus 
på klassemiljø 

● Første normale skoleår etter pandemien og et ekstra fokus på godt 

klassemiljø er nødvendig. Hva gjøres på de forskjellige trinnene? 

Egen plan der forebyggende- og holdningsskapende arbeid beskrives ligger på 
hjemmesiden til skolen. Der beksrives konkrete tiltak. Lenke til planen her 
https://faerder.kommune.no/teie-skole/_f/p51/ia855ed47-975f-4c41-a534-
3271d863ddf5/9a-plan-teie-skole-uten-krenkelse.pdf 
  
Skolen er glad for samarbeidet med klassekontaktene som bl.a. nå arrangerer 
Halloween for mange av klassene. Det er flott!   
 
Rektor har bedt alle trinn om en oversikt over hvilke tiltak som gjøres på de 
ulike trinn rundt det som etterspørres av FAU. Dette synes å ha stort fokus på 
på alle trinn og rektor er betrygget over at planen følges og at trinnene har 
fokus på dette. Også på SFO. 
Rektor kan vurdere om denne oversikten (trinn-anonymisert) kan deles med 
FAU hvis det er ønskelig.  

Frode  
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Punkt Saker / Aksjoner Ansvar 

 

10. Morgen – 
arrangementer 
på skolen 

● Ved morgenarrangementer på skolen er det foreldre som lurer på 

hvordan barn som ikke har foreldre med seg blir ivaretatt. Har de 

voksne som passer ekstra på dem?  

Svar: ja vi forsøker å passe på de. Skal også bli flinkere til å be foreldre som 
ikke kan komme til å gi beskjed til skolen slik at vi sammen kan ivareta barnet 
best mulig.   
Rektor synes det er fint at foreldre er opptatt av dette. Det er nettopp på 
grunn av barn som har foreldre som sjeldent kan eller prioriterer å møte opp 
at vi har veldig få arrangementer for foreldre innenfor normal arbeidstid. At 
noen tar imot barnet bør tydeliggjøres i invitasjonen til arrangementet. 
 

Kaia 

11. Hærverk på 
sykler 

Fortsatt et problem, selv etter at rektor og lærere har hatt ekstra fokus og vist 
kampanjefilm i klasserommene.  
Anses som veldig alvorlig som kan få store konsekvenser. Rektor ønsker 
beskjed ved episoder der hjul eller styre er løsnet på sykler.  
 
Ble foreslått: 
Sperre av hele innkjøringen. 
Ekstra sykkelparkering, men mangler plass 
 
Vært 2 episoder, men ingen nylig kjente saker. 
 
Forslag 1:  
Ragnhild(?): På trafikksikkerhetskampanjen – snakke til barna om at en bør 
sjekke syklene.  
Forslag 2:  
Frode: Samarbeide med Teigar, skolen og FAU – henvende seg til politiet, 
kampanje – NRK vestfold.  
Forslag 3: gjerde 
 

 

12. Eventuelt Innspill fra forelder: 
Foreldremøter holdes 2 x pr år. Det er ytret ønske om de holdes klassevis i 
stedet for trinnvis.  
Anses som at en får mer samspill og mindre ensidig monolog. 
Rektor:  
Ønskelig at trinn fremstår som enhetlig på holdninger, læringsprinsipper mv. 
Så er det ingenting i veien for at deler av et foreldremøte kan være klassevis. 
Kontaktlærere bør (les:skal) ta kontakt med klassekontaktene på trinnet i god 
tid før møte for å lage deler av agendaen sammen.  
Rektor tar videre at det er ønske fra noen om felles + så klassevis 
 
 

 

 

Neste FAU-møte: 

torsdag 1.desember 

Representanter fra Elevrådet inviteres med på neste møte. Er det noe de savner på skolen? 

 


